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Protokoll rådet för funktionshinderfrågor 

Möte 2022-02-21 

Närvarande: 

Keity Klynne Löfgren, SRF 

Eva Söderbärj Funktionsrätt Stockholm/FUB 

Berit Magaard, Funktionsrätt Stockholm/Epilepsiföreningen i 

Storstockholm 

Carin Lemberg, DHR 

Marianne Huhne von Seth, Funktionsrätt Stockholm/FUB 

 

Frånvarande: 

Henrik Sundqvist, Funktionsrätt Stockholm/SDF 

Emilia Slaghök, Funktionsrätt Stockholm/Autism och Aspergerföreningen 

Stockholms Län 

 

 

I tjänsten:  

Anna Hamlin, Socialtjänstavdelningen 

Madelen Lyckedal, Socialtjänstavdelningen 

 

Tidpunkt: 

Måndagen den 21 februari 2022 

Kl. 14.00- 16.00 

15.00-16.00 Parkmiljöavdelningen besöker rådet och berättar om sitt 

arbete 

 

Plats: Skypemöte 

 

 

 

Carin Lemberg                       Eva Söderbärj 

                            

 

                                                                                                                     

Justerare                                                    Justerare 
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§1. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  

 

§2. Val av ordförande 
Rådet utser Carin Lemberg till ordförande för rådets februarimöte.  

 

§3. Val av justerare  
Rådet utser Carin Lemberg och Eva Söderbärj till justerare. 

                                                                                              

§4. Föregående protokoll  
 

Angående det egna rådets protokoll:  

Rättelse - Rådet påtalar att det finns ett fel i protokollet under § 4 ”Föregående protokoll”. Det är 

ett ”inte” som saknas i texten. Texten nedan är korrekt och ersätter den tidigare.  

 
Förvaltningen informerar om att det inte finns några riktlinjer kring omfattning av beviljad tid eftersom det 

i slutändan är en individuell bedömning som är avgörande. Den enskilde har rätt att  ansöka om valfri 

omfattning av insatsen och sedan får utredningen och bedömning visa vad som anses vara skäliga 

levnadsvillkor.  

 

Kvarstående fråga från tidigare protokoll gällande arvoden för rådets sammanträden. 

Förvaltningen informerar om att arvodesbelopp för råden 2022 är 550 kronor per sammanträde 

(möten upp till 3 timmar). Rådet får arvode för sitt möte från kl. 14.00-16.00. 

 

Rådet undrar om informationsskylten för lånecyklar mellan Drottningholmsvägen och Sankt 

Göransgatan är permanent. Förvaltningen meddelar att de inte har ansvar för denna och dessvärre 

inte kan svara på om den ska vara där tillsvidare eller ej.  

 

Angående pensionärsrådets protokoll:  

Rådet instämmer kring att avgiften för hyra för föreninglokaler är för hög. 

 

Rådet vill påtala att rådet för funktionshinderfrågor likt pensionärsrådet vill vara delaktiga tidigare 

i beredande av ärenden och svar på remisser.  

 

Angående stadsdelsnämndens protokoll: 

Rådet ställer sig bakom Socialdemokraternas reservation gällande verksamhetsplanen, rådet 

påtalar vikten av att det är avgiftsfritt för barn och ungdomar att vara på fritidsgårdar. 

 

 

§5. Tillgänglighet till lokaler och handlingar 
Rådet påtalar att Skype inte är tillgänglig. Det är inte möjligt för rådets alla medlemmar att delta 

på lika villkor. Dessvärre finns det inga planer i Stockholms stad på att byta plattform.  

 

De medlemmar i rådet som kan tänka sig att endast få handlingar digitalt tar kontakt med 

Madelen.  
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§6. Balanslistan 
Vid nästa möte får rådet besök av presidiet. Rådet förbereder frågor/ämnen och skickar dessa till 

Madelen senast måndagen den 14 mars.  

 

§7. Svar på frågor från föregående möte 

-  
 

§8. Information från stadsdelsförvaltningen     
 

Alla enheter inom äldreomsorg och socialtjänst har gjort klart sina verksamhetsplaner. Just nu 

pågår en verksamhetsdialog för alla enheter där de informerar förvaltningsledningen om hur det 

planerade arbetet ser ut. 

 

Utifrån covid-19 pågår just nu en succesiv återgång till att arbeta på kontoret. Skyddsutrustning 

används fortfarande inom utförarenheterna. 

 

Rekrytering av biträdande enhetschefer till enheten för stöd och service i hemmet på går. Facklig 

samverkan har genomförts gällande två tjänster. Information lämnas till rådet vid nästa möte. 

 

Förvaltningen informerar om stadens arbete kring att införa en gemensam titulatur för medarbetare 

inom omsorgen för personer med funktionsnedsättning. Ett första steg är att kartlägga hur 

utbildningsnivån ser ut inom de egna verksamheterna, efter detta genomförs en validering av 

kunskapen/utbildningarna. Efter detta kan utbildning erbjudas för de medarbetare som saknar 

tillräcklig kompetens. Titlarna som är gällande är stödpedagog, stödassistent stödbiträde. 

 

För titeln stödassistent krävs ett avslutat gymnasieprogram inom barn-och fritidsprogrammet med 

inriktning socialt arbete eller pedagogiskt arbete, alternativt Vård-och omsorgsprogrammet med 

specialisering inom programfördjupningen funktionsnedsättning. 

 

För titeln stödpedagog krävs en eftergymnasial specialisering inom funktionshinderområdet som 

omfattar minst 200vyh-poäng eller 60 högskolepoäng eller en kombination däremellan som 

motsvarar två terminers heltidsstudier. 

 

Titeln stödbiträde kommer att tillämpas för de som ej når upp till kompetenskraven för 

stödassistent. 

 

Rådet är mycket positiva till en gemensam titulatur för medarbetare. 

 

§9. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 23 februari 2022 

  

MEDBORGARFÖRSLAG 

 

Medborgarförslag om hundrastgård KUNG 2021/483  

Rådet har inget att tillägga. 

 

Medborgarförslag om cykel och gångbro 

Rådet vill påtala att det inte är bra att kombinera cykel- och gångvägar. Det är inte bra utifrån 

funktionshinderperspektivet.  
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ALLMÄNNA ÄRENDEN 

 

Verksamhetsberättelse 2021 KUNG 2021/487  

Rådet påtalar återigen att det är viktigt att rådet verkligen får fungera som remissinstans.  

 

Ej verkställda beslut kvartal 4 2021 KUNG 2022/48  

Rådet har inget att tillägga. 

 

 

Skrivelse om presentation av träd KUNG 2021/458  

Rådet har inget att tillägga. 

 

Skrivelse om bullerskydd längs Essingeleden KUNG 2021/507 

Rådet har inget att tillägga. 

 

Skrivelse om uppsamlingskärl för cigarettfimpar KUNG 2021/508 

Rådet vill tillägga att det är viktigt att det är information på dessa uppsamlingskärl finns på flera 

språk så att alla kan läsa.  

 

REMISSER 

 

Remiss om färdplan för äldreomsorgens utveckling KUNG 2021/543 

Rådet har inget att tillägga.  

 

Reviderade riktlinjer för omsorg på obekväm arbetstid samt för barnsäkerhet i förskolan 

KUNG 2021/494 

Rådet har inget att tillägga.  

 

Motion om samverkan med antidiskrimineringsbyråer KUNG 2021/521 12  

Rådet har inget att tillägga.  

 

Remissbetänkande om förbättrade åtgärder när barn misstänks för brott KUNG 2022/45 

Rådet har inget att tillägga.  

 

§10. Inkomna skrivelser, inbjudningar mm till rådet   

Nationaldagen 

Rådet för funktionshinderfrågor bjuds in att delta vid förvaltningens nationaldagsfirande i 

Rålambshovsparken. Rådet tillsammans med pensionärsrådet får möjlighet att dela på ett tält om 

det är intresserade av att berätta eller sprida information om sin verksamhet. Rådet återkommer till 

Madelen med besked.  

 

§11. Övriga frågor 
 

Rådet påtalar att det inte är bra för tillgängligheten att buss 56 ska ändra sin rutt. Bussen kommer 

inte längre passera stora och lilla Essingen. Dessa hållplatser kommer helt att tas bort.  

 

Rådet önskar information om vilka planer det finns för särskilda boenden på Kungsholmen. 

Förvaltningen informerar om att rådet kommer att få ta del av boendeplanen för Kungsholmen vid 

nästa möte.  
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§12. Frågor till nästa möte 
Ordförande vid marsmötet blir Berit Magard.  

 

   

Nästa möte kl: 13-16 Skypemöte 

  
Rådet för 

funktionshinderfrågor 2022 

2022-03-28 Måndag - SKYPE 

2022-04-25 Måndag - SKYPE 

2022-06-07 Tisdag  - SKYPE 

2022-08-22 Måndag 

2022-09-26 Måndag 

2022-10-24 Måndag 

2022-11-21 Måndag 

2022-12-12 Måndag 

 


